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Protokół Nr 40/2016 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta Przeworska  

odbytej w dniu 28 grudnia 2016r. 
 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji, jak załączona lista obecności oraz Pani 

Elżbieta Cholewa radna miasta Przeworska, Pan Leszek Kisiel Burmistrz Miasta Przeworska, 

Zastępca Burmistrza Miasta Przeworska Pan Wojciech Superson, Pani Anna Dąbek Skarbnik 

Miasta. 

Pan Maciej Szewczyk Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta Przeworska 

powiedział, że tematem komisji będzie zaopiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję 

Rady. Poprosił Burmistrza Miasta Przeworska o przedstawienie uzasadnienia do projektu 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Przeworskiemu na realizację 

zadania publicznego.  

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że w związku z realizacją inwestycji 

modernizacji windy w budynku Starostwa Powiatowego w Przeworsku, w bieżącym roku 

przeznaczono 40.000,00 zł na sfinansowanie jej zakupu. Poinformował, że w 2017 roku, 

25.000,00 zł proponuje się przeznaczyć na jej montaż. Stwierdził, że winda służy 

mieszkańcom miasta i powiatu już ponad 40 lat. Stwierdził, że winda jest mocno wysłużona, 

bardzo często zdarzają się rożnego rodzaju problemy techniczne i kosztowne awarie. Dodał, 

że ze względu na wiek i ogólny stan techniczny windy, jej wymiana na nową jest 

koniecznością. 

Przewodniczący komisji zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos  

w sprawie projektu uchwały. Wobec braku chętnych do zabierania głosu przeszedł do 

procedury głosowania. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Przeworskiemu na realizację zadania publicznego został zaopiniowany pozytywnie, wynikiem 

głosów: za - 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Kolejno przystąpiono do zapoznania się z projektem uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Województwu Podkarpackiemu na realizację zadania publicznego. 

Pan Burmistrz powiedział, że jest to projekt uchwały okołobudżetowej, którą na 

podstawie uchwalonego budżetu należy podjąć, jako dodatkową uchwałę o pomocy 

finansowej w wysokości 200.000,00 zł na realizację zadania „Przebudowa drogi 

wojewódzkiej DW 835 ul. Gorliczyńska”. Jest to zadanie Marszałka Województwa. Dodał, że 

200.000zł to koszt 25% całej inwestycji jako wkład własny gminy  

Przewodniczący komisji zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie 

projektu uchwały. Wobec braku chętnych do zabierania głosu przeszedł do procedury 

głosowania. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Podkarpackiemu na realizację zadania publicznego został zaopiniowany pozytywnie, 

wynikiem głosów: za - 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Kolejno przystąpiono do zapoznania się z projektem uchwały w sprawie zmian  

w budżecie miasta na rok 2016. 

Pan Burmistrz powiedział, że jest to ostatnia uchwała zmieniająca i uaktualniająca 

budżet 2016r. Poinformował, że w § 1 ujęte zostały zwiększenia dochodów uzyskane poprzez 

zwiększenie kwoty subwencji, uzyskanej z rezerwy celowej na pokrycie kosztów odprawy 

emerytalnej jednego nauczyciela z Gimnazjum Nr 1 w Przeworsku. Uzyskana kwota 

subwencji zostaje przekazana do tej jednostki. Następnie wyjaśnił, że w § 2 ujęte zostały dwa 

zmniejszenia dochodów dotyczące odpłatnego nabycia prawa własności, prawa użytkowania 

wieczystego oraz zmniejszenie wpływów z opłaty targowej. Wyjaśnił, że Wymienione 

dochody zostały urealnione. Poinformował, że zmniejsza się wydatki na różnego rodzaju 

zadania inwestycyjne wymienione w tym paragrafie, które ze względów czasowych nie były 

możliwe do wykonania w roku bieżącym. Ich realizacja została przesunięta na rok 2017. i tak 

zmniejsza się wydatki budżetowe o kwotę 150.000 zł na zadaniu: Budowa dróg oś. za 
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Szpitalem oraz połączenie ul. Budowlanych z ul. Szpitalną wraz z budową mostu, zmniejsza 

się wydatki inwestycyjne o kwotę 44.200 zł na zadaniu: zakup nieruchomości i realizacja 

projektu pn. Rewitalizacja obiektów pokolejowych w Przeworsku, zmniejsza się wydatki 

budżetowe o kwotę 17.000 zł - zakup chłodziarki do kaplicy cmentarnej, zmniejsza się 

wydatki budżetowe - odsetki od kredytów o kwotę 100.000 zł, zmniejszam wydatki 

budżetowe o kwotę 28.000 zł na zdaniu: Przebudowa infrastruktury dydaktycznej i sportowej 

w budynkach oświatowych na terenie miasta Przeworska, zmniejsza się wydatki budżetowe, 

wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 39.000 zł na zadaniu: „Odnawialne 

źródła energii w mieście Przeworsku”, zmniejsza się wydatki budżetowe, wydatki 

inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 11.000 zł na zadaniu: „Opracowanie koncepcji 

rewitalizacji Rynku” oraz mniejsza się wydatki budżetowe, wydatki inwestycyjne jednostek 

budżetowych o kwotę 19.500 zł na zadaniu: „Rewitalizacja skansenu „Pastewnik”  

w Przeworsku. 

Pan Mieczysław Żuk zapytał czy wpływy z tytułu opłaty targowej są na takim samym 

poziomie jak w roku ubiegłym . 

Pan Burmistrz poinformował, że wpływy nie zmieniły się. Wyjaśnił jeszcze raz, że 

obecnie nastąpi przeniesienie środków na inny paragraf.  

Przewodniczący komisji zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie 

projektu uchwały. Wobec braku chętnych do zabierania głosu przeszedł do procedury 

głosowania. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2016 został 

zaopiniowany pozytywnie, wynikiem głosów: za - 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Kolejno przystąpiono do zapoznania się z projektem uchwały w sprawie ustanowienia 

pomnika przyrody. 

Pan Burmistrz powiedział, że Zgromadzenie Sióstr Miłosierdzia św. Wincentego à 

Paulo w Przeworsku zwróciło się do Burmistrza Miasta Przeworska z wnioskiem i propozycją 

ustanowienia pomnika przyrody na terenie zabytkowego terenu należącego do zgromadzenia. 

Dodał, że w związku z faktem, iż na konserwację i pielęgnację pomników przyrody 

Zgromadzenie Sióstr Miłosierdzia możne otrzymać dofinansowanie ze środków 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej zawnioskował do Rady 

o pozytywnie ustosunkowanie się do przedłożonego projektu uchwały. 

Przewodniczący komisji zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie 

projektu uchwały. Wobec braku chętnych do zabierania głosu przeszedł do procedury 

głosowania. Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody został zaopiniowany 

pozytywnie, wynikiem głosów: za - 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Kolejno przystąpiono do zapoznania się z projektem uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Miejską Przemyśl dotyczącego realizacji działań  

w zakresie opieki nad bezdomnymi zwierzętami z Gminy Miejskiej Przeworsk.  

Pan Burmistrz powiedział, że jest to uchwała okołobudżetowa i zgodnie z zapisami 

budżetu musi ona zostać podjęta. Wyjaśnił, że z jej treści wynika upoważnienie dla 

Burmistrza Miasta Przeworska do zawarcia stosownego porozumienia z przedstawicielami 

Gminy Miejskiej Przemyśl na przekazanie środków finansowych, przeznaczonych na opiekę 

nad bezdomnymi zwierzętami pochodzącymi z terenu miasta Przeworska.  

Pan Ryszard Łuczyk zapytał ile miejsc jest utrzymywanych w schronisku dla psów  

z terenu miasta Przeworska.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że obecnie do dyspozycji miasta Przeworska jest  

5 miejsc. Poinformował, że w mieście obowiązuje uchwała o zapobieganiu bezdomności 

zwierząt i na jej podstawie zawierane są umowy z wolontariuszami, którzy przyjmują 

bezdomne zwierzęta , psy koty. Dodał, że miasto pokrywa koszty leczenia , szczepień i karmy 

przez 6 miesięcy .  

Przewodniczący komisji zapytał czy ktoś z radnych chciałby jeszcze zabrać głos  

w sprawie projektu uchwały. Wobec braku chętnych do zabierania głosu przeszedł do 
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procedury głosowania. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia z Gminą Miejską Przemyśl dotyczącego realizacji działań w zakresie opieki 

nad bezdomnymi zwierzętami z Gminy Miejskiej Przeworsk został zaopiniowany 

pozytywnie, wynikiem głosów: za - 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Kolejno przystąpiono do zapoznania się z projektem uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Miejską Przemyśl dotyczącego realizacji działań  

w zakresie obsługi mieszkańców Gminy Miejskiej Przeworsk w Miejskim Ośrodku 

Zapobiegania Uzależnieniom w Przemyślu.  

Pan Burmistrz powiedział, że jest to kolejna uchwała okołobudżetowa na rok 2017. 

Wyjaśnił, że z jej treści wynika upoważnienie dla Burmistrza Miasta Przeworska do zawarcia 

stosownego porozumienia z przedstawicielami Gminy Miejskiej Przemyśl na przekazanie 

środków finansowych na realizację działań w zakresie obsługi mieszkańców Gminy Miejskiej 

Przeworsk w Miejskim Ośrodku Zapobiegania Uzależnieniom w Przemyślu mieszczącym się 

przy ul. Św. Brata Alberta. Dodał, że w roku 2017 na ww. zadanie przeznacza się środki  

w wysokości 29.601 zł.  

Pan Ryszard Łuczyk zapytał czy ilość przyjęć jest limitowana 

Pan Burmistrz odpowiedział, że projekt porozumienia przewiduje, że za wymienioną  

w uchwale kwotę usługi będą nielimitowane. Podał dale dane statystyczne z trzech ostatnich 

lat: w roku 2014 - MOZU w Przemyślu przyjął 107 mieszkańców Przeworska; w roku 2015 - 

MOZU w Przemyślu 86 osób, w roku 2016 - do końca sierpnia br. 68 mieszkańców 

Przeworska, przewidywana liczba do końca roku to dodatkowo około 36 osób, czyli w sumie 

104 osoby. Oznajmił, że określa się średnią ilość osób przyjętych i wylicza się koszty. 

Przewodniczący komisji zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie 

projektu uchwały. Wobec braku chętnych do zabierania głosu przeszedł do procedury 

głosowania. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą 

Miejską Przemyśl dotyczącego realizacji działań w zakresie obsługi mieszkańców Gminy 

Miejskiej Przeworsk w Miejskim Ośrodku Zapobiegania Uzależnieniom w Przemyślu został 

zaopiniowany pozytywnie, wynikiem głosów: za - 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Kolejno przystąpiono do zapoznania się z projektem uchwały w sprawie zaliczenia 

drogi do kategorii dróg gminnych. 

Pan Burmistrz powiedział, że w związku z planowanymi inwestycjami drogowymi 

polegającymi na przebudowie dróg miejskich oraz budowie nowej nawierzchni dróg na ulicy 

Solarza, zachodzi konieczność przekształcenia drogi wewnętrznej w drogę publiczną gminną. 

Dodał, że przekształcenie drogi pozwoli Gminie Miejskiej Przeworsk wnioskować  

o dofinansowanie modernizacji ww. drogi.  

Przewodniczący komisji zapytał czy ktoś z radnych chciałby jeszcze zabrać głos  

w sprawie projektu uchwały. Wobec braku chętnych do zabierania głosu przeszedł do 

procedury głosowania. Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych został zaopiniowany pozytywnie, wynikiem głosów: za - 5, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

Kolejno przystąpiono do zapoznania się z projektem uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie nieruchomości na czas nieokreślony w trybie bezprzetargowym. 

Pan Burmistrz powiedział, że w miesiącu grudniu br. Gmina Miejska Przeworsk 

zakupiła budynek przy ulicy Lubomirskich od Polskich Kolei Państwowych S.A.  

Poinformował, że z pomieszczeń budynku korzystał w formie dzierżawy przedsiębiorca  

z Przeworska. Przypomniał, że budynek jest przeznaczony do przebudowy pod mieszkania 

socjalne. Oznajmił, że w okresie przejściowym w celu pozyskania dodatkowych środków do 

budżetu Miasta Przeworska istnieje możliwość wydzierżawienia części budynku 

dotychczasowemu najemcy, do momentu pozyskania środków unijnych na przebudowę 

budynku i rozpoczęcia przebudowy. Zaznaczył, że umowa zawarta będzie na czas 

nieokreślony.  
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Pan Maciej Szewczyk zapytał jaka jest wysokość czynszu dzierżawnego.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że ok. 2.000zł.  

Pan Maciej Szewczyk zapytał kiedy rozpocznie się adaptacja budynku na cele 

socjalne.  

Pan Burmistrz powiedział, że zlecone jest opracowanie dokumentacji technicznej  

i miasto czeka na nabory. 

Pan Ryszard Łuczyk zauważył, że na tym budynku są spore pęknięcia na murze. 

Zapytał czy fundamenty wytrzymają remonty i adaptację na cele mieszkaniowe.  

Pan Wojciech Superson odpowiedział, że projektant oceni czy fundamenty 

wytrzymają. Wyjaśnił, że pęknięcia na murze powstały w wyniku spływania po nim wód 

opadowych ze zniszczonej rynny.  

Przewodniczący komisji zapytał czy ktoś z radnych chciałby jeszcze zabrać głos  

w sprawie projektu uchwały. Wobec braku chętnych do zabierania głosu przeszedł do 

procedury głosowania. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości na czas nieokreślony w trybie bezprzetargowym został zaopiniowany 

pozytywnie, wynikiem głosów: za - 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Następnie przedstawił członkom komisji trzy pozytywne uchwały Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, dotyczące opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Miejskiej 

Przeworska na 2017 rok i uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Gminy Miejskiej 

Przeworsk na lata 2017-2035 tj. Uchwałę RIO Nr 12/13/2016, z dnia 21 grudnia 2016 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie opinii o projekcie 

uchwały budżetowej Gminy Miejskiej Przeworsk na rok 2017, Uchwałę RIO Nr 12/16/2016  

z dnia 21 grudnia 2016 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie 

w sprawie opinii o projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Gminy Miejskiej 

Przeworsk na lata 2017-2035 oraz Uchwałę Nr 12/25/2016 z dnia 21 grudnia 2016r Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie wyrażenia 

pozytywnej opinii o możliwości sfinansowania deficytu budżetu, przedstawionego  

w projekcie uchwały budżetowej miasta Przeworska na rok 2017.Poprosił Burmistrza Miasta  

o przedstawienie naniesionych zmian do projektu budżetu miasta na 2017 rok.  

Pan Burmistrz powiedział, ze korekty swa niewielkie a dotyczą korekty dochodów  

i wydatków zgodnie z sugestiami RIO. Zmieniły się kwoty na dochodach bieżących  

i majątkowych z powodu przeniesienia w dochodów na rewitalizację z dochodów bieżących 

na majątkowe.  

Pan Maciej Szewczyk zaproponował aby zadawać pytania do projektu budżetu. 

Zapytał o zaplanowane wpływy z usług na pływalni odkrytej w dziale 926 Kultura fizyczna 

paragraf 0830 w kwocie 50.000zł.  

Pan Burmistrz wyjaśnił, że takie dochody zaplanował dyrektor MOSiR-u., mając 

doświadczenie z poprzednich lat i po wprowadzeniu różnych form promocji i zachęt dla 

użytkowników. Stwierdził, że dochody zależ od aury  

Pan Maciej Szewczyk zapytał o wydatki w dziale 600 paragrafie 6300 czy jest to 

dotacja dla Województwa na remont grogi 835.  

Pan Burmistrz potwierdził. 

Pan Maciej Szewczyk zapytał o wydatki majątkowe w tym samym dziale paragraf 

6050 m.in. przebudowa chodnika ul. Konopnickiej obok przedszkoli 35.000zł. 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że jest to chodnik wzdłuż przedszkoli i bloku nr 19  

w częściach należący do Spółdzielni Mieszkaniowej i do miasta. Poinformował, że zawarł 

porozumienie ustne z Prezesem Spółdzielni Mieszkaniowej o wspólnym wyremontowaniu 

tego chodnika w 2017 roku  

Pan Maciej Szewczyk zwrócił się z prośbą o wyremontowanie ok 20 m zniszczonego 

chodnika obok Przedszkola nr 2 naprzeciw wjazdu na basen odkryty. 
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Pan Burmistrz powiedział, że zostanie skosztorysowane to zadnie i być może uda go 

się wykonać w ramach remontów bieżących.  

Pan Wacław Krupa zapytał o przebudowę dr9ogi ul. Krzywej w za kwotę 100.000zł  

Pan Burmistrz odpowiedział, że jest to I etap remontu, bo całkowity koszt to 

200.000zł. Będzie wykonana część od drogi 835 do przepustów, w 2018roku dalsza część  

w kierunku ul. Wiejskiej.  

Pan Wacław Krupa zapytał o kwotę 20.000zł w dziale 700 n przebudowę budynku 

Doku Kultury przy ul. Wiejskiej z przeznaczeniem na Dom Seniora.  

Pan Burmistrz Wyjaśnił, że jest to zaznaczony paragraf, projekt jest już przygotowany  

i miasto czeka na nabory wniosków do RPO o środki na to zadanie. 

Pan Wojciech Superson uzupełnił, że kosztorysowa wartość całej inwestycji to 

1.110.000zł. Oznajmił, że zgodnie z harmonogramem, który się ukazał w listopadzie 2016r. 

naboru na takie zadania w 2017 roku nie ma być, ale działania Zarządu Województwa są 

takie, że np. nabór na Odnawialne Źródła Energi zgodnie z harmonogramem miał być  

o ogłoszony w III kwartale 2017 roku a został ogłoszony na marzec 2017r.  

Pan Maciej Szewczyk zapytał o wydatki na zadanie przebudowa drogi ul. 

Gorliczyńska (boczna) w kwocie 50.000zł Zapytał czy to dodatek do tej inwestycji  

z Wojewódzkim Zarządem Dróg.  

Pan Wojciech Suprerson poinformował, że jest to miejska droga, tylko tak nazwana. 

Wyjaśnił lokalizację tej drogi.  

Pan Ryszard Łuczyk zauważył ze zwiększyły się dochody w dziale 756 paragraf 0480 

wpływy z opłat za wydawanie zezwoleń na sprzedaż alkoholu bo jest 530.000 zł  

a w 2016roku było 470.000zł. Zapytał czy zwiększono liczbę zezwoleń.  

Pan Burmistrz wyjaśnił, że nie, tylko wzrosła sprzedaż alkoholu, wzrosły obroty,  

a przez to opłaty.  

Pan Ryszard Łuczyk zauważył, że zaplanowano w dziale 700 gospodarka 

mieszkaniowa w paragrafie 6050 100.000zł na wykup gruntów. Zapytał jakie grunty będą 

wykupione.  

Pan Burmistrz wyjaśnił, że środki na wykupy gruntów planowane są systematycznie  

w każdym budżecie. Oznajmił, że w 2017r. zaplanowano wykupy gruntów pod drogę  

ul. Kopernika oraz zaplanowano zakup nieruchomości i realizację projektu „ rewitalizacja 

obiektów pokolejowych”. 

Pan Ryszard Łuczyk zapytał o wzrost wydatków w dziale 852 pomoc społeczna, 

rozdział 85219 ośrodki pomocy społecznej, paragraf 4010 wynagrodzenia osobowe 

pracowników które wynoszą 900.000zł, a 2015 roku wynosiły 850.000zł.  

Pan Burmistrz wyjaśnił, że zwiększenie środków wynika z zaplanowania wypłaty 

odprawy emerytalnej i nagrody jubileuszowej pracowników zgodnie z regulaminem. Dodał, 

że w Urzędzie Miasta też jest wzrost wydatków na wynagrodzeniach, bo będzie 7 nagród 

jubileuszowych i 2 odprawy emerytalne.  

Pan Mieczysław Żuk zapytał dlaczego tak jest wydatkowana rezerwa celowa  

w kwocie 322.000zł.  

Pan Burmistrz wyjaśnił, że tworzy się rezerwę ogólną w kwocie 60.000zł oraz tworzy 

się rezerwę celową w kwocie 322.000 zł; z tego: na nagrody Burmistrza dla nauczycieli  

w gminnych placówkach oświatowych w kwocie 22.000 zł; i jest to kwota porównywalna  

z kwota z roku 2015. Powiedział dalej, że na zarządzanie kryzysowe zaplanowano rezerwę 

150.000 zł. Wyjaśnił, że ta kwota wzrosła, bo wzrosły dochody budżetowe o prawie 

8.000.000złz powodu realizacji programu 500+ i naliczanie takiej rezerwy jest obligatoryjne. 

Dodał, że jest jeszcze rezerwa na inwestycje i zakupy inwestycyjne w kwocie 150.000 zł., 

którą tworzy każdy samorząd na nieprzewidzialne zadania inwestycyjne.  

Pani Skarbnik uzupełniła, że zgodnie z przepisami wysokość rezerwy na zarzadzanie 

kryzysowe nie może być mniejsza niż 0,5% wydatków bieżących budżetu.  
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Pan Burmistrz oznajmił, że jest istotna zmiana dotycząca planów wydatków 

dotyczących dróg. Przypomniał, że planowane było złożenie dwóch wniosków w ramach 

LGD na drogi, pierwszy wniosek obejmował drogi Jedności, Długa, Solarza, a drugi 

Wierzbową i Reymonta. Dodał, że na obydwa wnioski zlecono opracowanie dokumentacji. 

Poinformował, że problem pojawił się po otrzymaniu interpretacji Urzędu Marszałkowskiego, 

że remonty tych dróg mogą być dofinansowane pod warunkiem, że przy tych drogach 

znajdują się budynki użyteczności publicznej. Oznajmił, że ulice Jedności, Długa i Solarza, 

gdzie jest szkoła, kościół spełniają warunku, ale ul. Wierzbowa i Reymonta, gdzie takich 

budynków nie ma, mogą być niezakwalifikowane do dofinansowania. Zaproponował 

przeniesienie środków w wysokości 195.000zł z budowy dróg ul. Reymonta, Wierzbowa na 

ul. Solarza Jedności, Długa do kwoty 205.000zł, a na zadaniu ul. Wierzbowa i Rejmonta 

pozostawić 20.000zł na dokończenie dokumentacji. Powiedział, że trzeba złożyć wniosek na 

ul Solarza, Długą, Jedności i czekać na interpretacje z ministerstwa co do ul. Wierzchowej. 

Dodał, że podobne problemy maja gminy sąsiednie. Oznajmił że jeśli środki zostaną 

przyznane to w okolicach sierpnia – września można by było ogłaszać przetarg i wykonać 

część robót, bo całkowity koszt robót na tych trzech ulicach to 800.000zł. Stwierdził, że 

trudno znaleźć miejskie drogi do projektów, które by spełniały warunki.  

Pan Maciej Szewczyk zapytał o wydatki w dziale 754 bezpieczeństwo publiczne, 

paragraf 4040 dodatkowe wynagrodzenie roczne w kwocie 20.000zł., oraz o wydatki w tym 

samym dziale w paragrafie 4210 zakup materiałów i wyposażenia w kwocie 6.000zł  

Pan Burmistrz wyjaśnił, że są to trzynastki dla pracowników Straży Miejskiej.  

W sprawie wydatków paragrafu 4210 wyjaśnił są to środki na eksploatację samochodu  

i paliwo.  

Pan Maciej Szewczyk zapytał o wydatki w dziale 851 ochrona zdrowia paragraf 6050 

wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych – monitoring miejsc zagrożonych  

i podwyższonego ryzyka w kwocie 20.000zł  

Pan Burmistrz wyjaśnił, że planowane jest usytuowanie kamery przy przejściu dla 

pieszych przy skrzyżowaniu ul. Jagiellońskiej , Konopnickiej i Ks. Ablewicza, ze 

szczególnym skierowaniem jej w kierunku klombów „słoni”, bo skrzyżowanie jest bardzo 

kolizyjne , a na „słoniach” odbywają się akty wandalizmu. Dodał, że być może uda się 

umiejscowić kamerę na przystanku PKP z ujęciem kierunku przejścia dla pieszych obok 

budynku KRUS. Oznajmił, że monitoring będzie sukcesywnie uzupełniany. 

Pan Maciej Szewczyk zapytał o wydatki działu 854 Edukacyjna opieka wychowawcza 

paragrafu 3240 stypendia dla uczniów (socjalne oraz za wybitne osiągnięcia) w kwocie 

38.000zł. Zapytał ile uda się wręczyć tych stypendiów za osiągnięcia.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że dla ok 60 dzieci w kwocie 500 zł rocznie. Stwierdził, 

że to zależy od osiągnięć dzieci i spełnienia kryteriów regulaminu.  

Pan Maciej Szewczyk zapytał jakie zadania będą finansowane ze środków  

w wysokości 10.000zł działu 900 gospodarka komunalna i ochrona środowiska, paragrafu 

6050 wydatki inwestycyjne na zadanie „odnawialne źródła energii w mieście Przeworsku”. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że są to środki na dodatkową dokumentację do OZE, na 

które nabór ma być w I kwartale 2017 roku. Poinformował, że miasto szukało partnera do 

złożenia wspólnego projektu i takim partnerem będzie miasto Błażowa, bo projekty 

partnerskie są wyżej premiowane.  

Pan Mieczysław Żuk zapytał czy jeszcze można dopisać się do projektu.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że można dopisać się na listę rezerwową. 

Pan Maciej Szewczyk zapytał o środki w wysokości 20.000zł działu 921 kultura  

i ochrona dziedzictwa narodowego paragraf 6050 zadanie „ koncepcja rewitalizacji Rynku”. 

Przypomniał, że radni opiniowali zmianę w budżecie w tej sprawie.  

Pan Burmistrz wyjaśnił, że były to zmiany w budżecie na 2016 rok, gdzie pozostały 

środki na tym paragrafie. Przypomniał jeszcze raz, że konserwator zabytków zalecił 
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przeprowadzenie badania archeologiczne metodą odkrywkową płyty starego rynku, w celu 

odkrycia reliktów najstarszego kościoła w Przeworsku. Wyjaśnił, że są to środki na 

kontynuację opracowywania dokumentacji.  

Pan Maciej Szewczyk zapytał o środki w dziale 926 kultura fizyczna ,paragraf 6050 

wydatki inwestycyjne na zadanie „budowa terenów rekreacyjnych – 60.000zł”  

Pan Burmistrz odpowiedział, że jest to wkład własny do projektu składanego do końca 

stycznia 2017 do LGD na place zabaw. Podał lokalizacje planowanych placów zabaw przy ul. 

Dobrej i ul. Szpitalnej. Dodał, że jest także zaprojektowany plac zabaw z miejscami 

postojowymi przy ul Pszennej pomiędzy boiskami.  

Pan Ryszard Łuczyk zapytał o wydatki działu 900 gospodarka komunalna i ochrona 

środowiska, paragrafu 4300 oczyszczanie miast i wsi w kwocie 280.000zł i 110 na utrzymanie 

zieleni.  

Pan Burmistrz wyjaśnił, że są to całkowite wydatki na oczyszczanie ulic, chodników  

i placów miejskich oraz na utrzymanie zieleni na terenie miasta.  

Pan Maciej Szewczyk zapytał o wydatki działu 750 administracja publiczna, rozdziału 

75075 promocja jednostek samorządu terytorialnego w kwocie 138.600zł. Zapytał dlaczego 

środki wzrosły.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że została zlecona realizacja 30 minutowego filmu  

o Przeworsku oraz wydruk książki za kwotę 15-20.000zł. Dodał, że potrzebne są materiały 

promocyjne (znaczki, długopisy, breloczki, kubki), które są rozdawane na turniejach 

sportowych, konkursach dla dzieci i młodzieży. Koszt ich wytworzenia na 12-14 miesięcy to 

ok 14.000zł. Poinformował, że są tutaj także środki na koszty imprez organizowanych  

w mieści Dni Przeworska, Przeglądu Kapel Podwórkowych i innych spotkań. 

Pan Mieczysław Żuk wyraził zdanie, że chciały aby ten film był zrobiony lepiej niż 

ten ostatnio emitowany w MOK. 

Pan Wojciech Superson wyjaśnił, że był to film o starym cmentarzu w Przeworsku  

i zasłużonych ludziach, którzy na nim leżą.  

Pan Burmistrz zapewnił, że opracowanie filmu zostało zlecone profesjonalnym  

i doświadczonym dziennikarzom.  

Pan Maciej Szewczyk zwrócił uwagę, że jest przygotowany projekt z MOF-u 

modernizacji budynku MOK oraz jego otoczenia. Poprosił o przeznaczenie środków np. 

30.000zł na przebudowę schodów w kierunku ul. Konopnickiej, które są w fatalnym stanie 

technicznym i zagrażają bezpieczeństwu ich użytkowników, a szczególnie są niebezpieczne 

dla matek z wózkami gdyż są nie do pokonania. Złożył wniosek o przesunięcie stych środków  

z rezerwy ogólnej na przebudowanie tych schodów. 

Pan Burmistrz stwierdził, że 30.000zł to za mało na remont tych schodów, bo ich się 

nie da przebudować tylko trzeba wybudować nowa schody ze zjazdami dla wózków  

i odpowiednio wyprofilowane. Wyjaśnił, że do takich prac trzeba wykonać projekt 

techniczny. Wyraził zdania, że być może uda się to wykonać w ramach projektu na kulturę. 

Oznajmił, że główna część realizacji tego projektu będzie w 2018 roku. Stwierdził, że trzeba 

to wszystko porządnie przygotować aby było dobrze wykonane i służyło lata, a nie robić 

doraźne remonty, które nic nie dają. 

Pani Elżbieta Cholewa zauważyła, że podobny problem jest ze schodami obok muru 

klasztornego.  

Pan Burmistrz oznajmił, że te schody także planowane są do remontu z projektu. 

Pan Wojciech Superson poinformował że w ramach projektu przebudowy otoczenia 

MOK planowane jest utwardzenie całej skarpy od strony ul. Konopnickiej, budowę sceny 

letniej i parkingu. Dodał, że projekt zakłada niwelację części tego terenu i zabezpieczenie 

skarpy w odpowiedniej technologii. Zaproponował aby poczekać z remontem tych schodów 

na realizację tego projektu, żeby nie robić dwa razy. 
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Pan Maciej Szewczyk zwrócił uwagę na wąskie przejścia i chodniki w rejonie 

skrzyżowania ul Konopnickiej, Tysiąclecia i Kołłątaja. Stwierdził, że argument  

o kompleksowym remoncie tego terenu do niego przemawia, ale trzeba wyjść naprzeciw 

mieszkańcom. 

Pan Burmistrz powiedział, że prace prowadzone na tym terenie będą kompleksowe.  

Przewodniczący komisja Pan Maciej Szewczyk zapytał radnych czy mają jeszcze 

pytania w sprawie projektu uchwały budżetowej Gminy Miejskiej Przeworsk na 2017 rok. 

Wobec braku pytań przeszedł do procedury głosowania nad projektem uchwały. Projekt 

uchwały budżetowej na 2017 rok został zaopiniowany pozytywnie; wynikiem głosów: za- 5, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0.  

Na zakończenie posiedzenia przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały  

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miejskiej Przeworsk.  

Pan Burmistrz powiedział, że jest to uchwała, która jest ściśle związana z uchwałą 

budżetową. Ustala ona wieloletnią prognozę finansową gminy wraz z prognozą długu na lata 

2017-2035, w brzmieniu, który określa załącznik i te wszystkie wyliczenia. Ponadto 

upoważnia burmistrza do zaciągnięcia zobowiązań, na bieżące funkcjonowanie miasta i jego 

wszystkich jednostek. Dodał, że korekta zasugerowana przez RIO jest wprowadzona i jest 

pozytywna opinia RIO  

Pan Maciej Szewczyk zauważył, że w § 3 projektu uchwały jest zapis, że „Upoważnia 

się Burmistrza Miasta Przeworska do przekazania uprawnień kierownikom jednostek 

organizacyjnych Gminy Miejskiej Przeworsk do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, 

których realizacja w roku budżetowym i w latach następnych jest niezbędna do zapewnienia 

ciągłości działania jednostki i z których wynikające płatności wykraczają poza rok 

budżetowy.(…) m.in. do : zawieranych na czas określony w zakresie do łącznej kwoty 

2.000.000 zł:” 

Pani Skarbnik wyjaśnił, że ten zapis jest konsekwencją zapisu § 2 „Upoważnia się 

Burmistrza Miasta Przeworska do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja  

w roku budżetowym i w latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania 

jednostki i z których wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy: zawieranych na 

czas nieokreślony w zakresie: dostawy wody za pomocą sieci wodno-kanalizacyjnej lub 

odprowadzania ścieków do takiej sieci, dostawy gazu z sieci gazowej itp. 

 Pan Burmistrz wyjaśnił, że te zapisy upoważniają burmistrza do zawierania 

zobowiązań poza jeden rok budżetowy np. na odbiór śmieci, dostawę energii. 

 Pani Skarbnik uzupełniła, że burmistrz § 3 mówi o upoważnieniu burmistrza do 

przekazywania uprawnień kierownikom jednostek organizacyjnych do zawierania umów do 

kwoty 2.000.000zł. Dodał, że burmistrz jeszcze z tych uprawnień nigdy nie skorzystał.  

Przewodniczący komisja Pan Maciej Szewczyk zapytał radnych czy mają pytania  

w sprawie ww. projektu uchwały. Wobec braku pytań przeszedł do procedury głosowania nad 

projektem uchwały. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Miejskiej Przeworsk został zaopiniowany pozytywnie; wynikiem głosów: za- 5, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0.  

Na tym posiedzenie i protokół zakończono.  

Protokołowała Bogumiła Ptaszyńska…………………………………... 

    

Przewodniczący Komisji 

Spraw Społecznych  

Rady Miasta Przeworska  

 

Maciej Szewczyk 


